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Protokół Nr: IX/2019 

 

Nazwa sesji:  IX zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  28.11.2019 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:31 

Godzina zakończenia:  09:26 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Jan Dec 

2. Maria Preweda 

3. Antoni Mach 

4. Stanisław Mątkowski 

5. Waldemar Sęga 

6. Krzysztof Gujda 

7. Zenon Kociołek 

8. Józef Litwiński 

9. Piotr Jacyk 

10. Franciszek Bajan 

11. Ryszard Osowski 

12. Bogusława Lichacz 

 

Przebieg obrad: 

       Otwarcie sesji. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 12 (zał. Nr 1 ). 

Pan przewodniczący Z. Kociołek powiedział, że protokół z poprzedniej sesji był dostępny w 

Urzędzie Gminy Wielkie Oczy oraz został wysłany radnym na tablety. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2019 rok. 

 

Pan Wójt Gminy Wielkie Oczy A. Hawrylak przedstawił zmiany w budżecie Gminy Wielkie 

Oczy na rok 2019 (zał. Nr 2). 

Pan Radny P. Jacyk zapytał o zmianę w budżecie, że na poprzedniej sesji w uchwale było 3 

tys. zł dla OSP, czy jest to ta sama kwota tylko zmiana paragrafu. Pan Wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że jest to całkiem inne zadanie, tamto było dla OSP, a to jest na zakończenie 

funduszu sołeckiego. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie 

Oczy na 2019 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską 

Przemyśl. 

 

Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek, przedstawiła projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl. Pan radny P. Jacyk przedstawił 

negatywne stanowisko Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady 

Gminy Wielkie Oczy w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską 

Przemyśl (zał. Nr 3). 

Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił Panią dyrektor A. Juraszek o przedstawienie kosztów 

porozumienia. Pani dyrektor A. Juraszek odpowiedziała, że w poprzednim roku była kwota 1490 

zł, natomiast aktualnie wyliczona została średnia w związku z ilością przebywających tam osób z 

naszej Gminy, dlatego kwota wzrosła. 

Pan radny R. Osowski zaproponował żeby tą kwotę przeznaczyć na inne formy zwalczania 

alkoholizmu. Pan radny P. Jacyk zapytał czy jest możliwość weryfikacji czy są to mieszkańcu 

naszej Gminy. Pani dyrektor A. Juraszek odpowiedziała, że osoba musi być zameldowana na 

terenie Gminy Wielkie Oczy. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zapytał czy podjęcie tej uchwały jest obowiązkowe. Pani 

dyrektor A. Juraszek odpowiedziała, że nie mamy takiego obowiązku. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Nie podjęto uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 1 8,33% 

Jestem przeciw 11 91,67% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem przeciw 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Ryszard Osowski Jestem przeciw 

Bogusława Lichacz Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Krzysztof Gujda Jestem przeciw 

Stanisław Mątkowski Jestem przeciw 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schroniskach dla osób bezdomnych lub w schroniskach dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

 

Pan Sekretarz Gminy Z. Pałczyński przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych lub 

w schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi (zał. Nr 4). 

Pan radny P. Jacyk zapytał czy zmiana ta jest podyktowana zmianą ustawy. Pan Sekretarz Z. 

Pałczyński odpowiedział, że zmianą podyktowana jest zmianą ustawy. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych lub w schroniskach dla 

osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki 

komunalnej M. Janeczko, przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość (zał. Nr 5). 

Pytań i dyskusji nie było. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta 

sama nieruchomość podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wielkie Oczy 

na lata 2020- 2023 z uwzględnieniem perspektywy do 2027 roku". 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki 

komunalnej M. Janeczko, przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Wielkie Oczy na lata 2020- 2023 z uwzględnieniem perspektywy do 2027 

roku" (zał. Nr 6). 

Pan radny P. Jacyk zapytał czy w momencie gdyby był jakiś nabór projektów i byłoby to 

niespójne z tym programem to czy można ten program zmienić żeby się nie okazało, że będziemy 

musieli uczestniczyć w tym programie. 

Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że można ten program zmienić, jest on na tyle 

ogólny i elastyczny żeby można było wnieść zmiany. Aktualizacje programu są również 

przewidziane w ustawie. 

Pan radny R. Osowski zauważył brak szczegółowej koncepcji rozwiązania problemów z zakresu 

gospodarki wodno-ściekowej. Zaproponował żeby przygotować szczegółowy wariant rozwiązania 

problemu gospodarki wodno-ściekowej. Pan radny R. Osowski zauważył również, że w programie 

ujęte są kwoty np. na modernizację i remonty dróg, których nie widać w projekcie budżetu. Pan 

kierownik odpowiedział, że program ma charakter ramowy, że są to założenia. Pan Wójt Gminy A. 

Hawrylak wyjaśnił, że mamy złożone projekty na przebudowę sieci wodociągowej ale nie wiemy 

czy dostaniemy dofinansowanie dlatego nie jest to uwzględnione w budżecie. Taka sama sytuacja 

jest z drogami, złożone są projekty, pewnie jak co roku drogi będą robione jednak dopiero jak 

dostaniemy dofinansowanie, będziemy znali kwotę i dopiero wtedy będzie wiadomo na co jaką 

kwotę przeznaczyć. Jest to robione z wyprzedzeniem żeby potem była możliwość skorzystania z 

tego. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę  w sprawie przyjęcia "Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Wielkie Oczy na lata 2020- 2023 z uwzględnieniem perspektywy do 2027 

roku" podjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok". 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki 

komunalnej M. Janeczko, przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego programu 

współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2020 rok" (zał. Nr 7). 

Pan radny R. Osowski zapytał jaka kwota przekazywana była w ubiegłym roku i czy można 

pieniądze przewidziane na organizacje pozarządowe podzielić na pół. Pan kierownik M. Janeczko 

odpowiedział, że ok 76 tys. zł, a pieniędzy nie można podzielić na pół gdyż nie wiadomo kto się 

zgłosi do konkursu. 

Pan radny P. Jacyk zapytał czy w sytuacji gdy zgłosi się więcej organizacji kwotę tą można 

zwiększyć. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że kwoty tej nie możemy zmienić, w takiej 

sytuacji będzie ona podzielona. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie przyjęcia "Rocznego programu 

współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2020 rok" przyjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

9. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

 

Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami wydał następujące zarządzenia: 

  w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu niebędącego własnością 
pracodawcy używanego do odbycia podróży służbowej, 

 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2019 rok, 

 w sprawie wniosku o wyrażenie opinii o możliwości spłaty długoterminowego kredytu 
przez Gminę Wielkie Oczy, 

 w sprawie powołania komisji kwalifikacyjnej do przeprowadzenia naboru na wolne 
stanowisko urzędnicze w Urzędzie Gminy Wielkie Oczy, 

 w sprawie ustalenia Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Wielkie Oczy. 

Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

 w zebraniu Lokalnej Grupy działania, 

 zakończenie kolejnego etapu renowacji Cerkwii w Wielkich Oczach. 
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  Pan radny R. Osowski zapytał o przyczynę negatywnego rozpatrzenia konkursu na stanowisko 

ds. gospodarki wodno-ściekowej. Pan Wójt odpowiedział, że w pierwszym konkursie nie było 

żadnych ofert, a w drugim konkursie było 7 ofert jednak nikt z kandydatów nie spełnił wymagań 

formalnych ogłoszonych w konkursie. 

 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 

 

10. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny F. Bajan zapytał czy w związku z zakończonymi pracami remontowymi cerkwi 

będzie ona jeszcze zabezpieczana przed zimą. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że chciałby 

aby zdjęto jeszcze rusztowanie, jednak jest szansa na otrzymanie kolejnej transzy 

dofinansowania na remont w przyszłym roku i w takiej sytuacji rozbiórka rusztowania nie ma 

sensu. Prośba w sprawie zabezpieczenia cerkwi zostanie zgłoszona do konserwatora. 

Pan sołtys S. Mokrzycki zgłosił uszkodzenie drogi w Łukawcu obok biblioteki. 

Pani radna M. Preweda zaproponowała przygotowanie rezolucji przeciwko ideologii gender i 

LGBT. Zaproponowała również aby stanąć w obronie praw katolickiej rodziny. 

Pan radny P. Jacyk zaproponował aby zwrócić się z prośbą do mieszkańców, których posesje 

przylegają do dróg aby również dokonywali pielęgnacji drzewostanów, które są zagrożeniem dla 

użytkowników dróg. 

Pan radny K. Gujda zapytał na jakim etapie są prace w związku z projektem na stadion. Pan 

Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że ustalenia zostały przekazane do wykonawcy, który do końca 

roku powinien przygotować projekt. Gmina natomiast ma czas do końca lutego na złożenie 

projektu. 

Pan radny A. Mach zapytał czy udało się powiększyć powierzchnię przeznaczoną pod boisko. 

Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że na razie powierzchnia jeszcze nie została powiększona, 

zaproponowano żeby boisko przenieść trochę wyżej i dzięki temu zyskać kilka metrów na 

szerokości. Jeśli uda się tą działkę pozyskać wtedy będą dodatkowe metry na tej przestrzeni. 

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 09:26. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 


